
Styrelseråd
20-10-2021
Plats: Grupprum, plan 3

Fika: Delicatobollar och Kaffe

Närvarande: Julia Nordlöf (Ordförande), Cornelia Haag (Vice ordförande), Pernilla Karlsson
(Kassör), Alexander Sjölund (Pas), Emilia Eckerlid (Kommunikatör), Markus Clasén (Las)

Alexandra Sörman (Ettans post).

1. Mötet öppnas kl. 12.11

2. Fika och samkväm med styrelsen

- Emilia har haft möte med bygg ang. hemsidan
- Poster med
- Fikaönskemål: Saft

3. Utvärdering budget SM

- Bra, snabbt, effektivt och god mat. Tråkigt att projektorn inte fungerade.
- Process med märken påbörjad.
- Ipads inköpta för kortbetalningsdosa.

4. Verksamhetsplan

- Verksamhetsplan bör påbörjas snarast. En för sektionen och en för styrelsen.
- Vi behöver få ut en mall till utskottetsansvariga. Mall finns från föregående år.
- Diskussion kring hur planen ska skrivas. Två grupper: Styrelsen och

sektionen.
- Klar söndagen 7/11.
- Julia informerar Megarådet om detta.
- Alexander ska ha möte med studienämnden imorgon 21/10



5. Avstängd student

- Tidigare avstängd student kommer enligt styrelsens nya beslut vara fortsatt
avstängd.

6. Arbetssätt (Emilia)

- Arbetssätt/stadgar skulle kunna diskuteras över middag.
- Förvirring kring vem som gör vad. Anses att överlämningen inte har fungerat

som den borde
- Kalender på hemsidan.
- Snabbare och bättre på att svara på meddelanden/sms.
- Reagera/svara på meddelanden så att personen som skickat vet att det är

sett.
- Bättre på att svara i tråd istället för att skriva nya meddelanden.

7. internationellt ansvarig student

8. Övriga frågor

- Utse skyddsombud vid nästa styrelsemöte
- Fråga Foga om anordnande av sittning med internationella studenter.

9. Mötet avslutas kl. 12.59


